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    PROTOKÓŁ Nr  75/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 14 lutego 2017 roku, godz. 1330 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski 
2. Leszek Margas                 - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
oraz 
Renata Mazur          - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powitał członków Zarządu i poprosił o przyjęcie 
następującego porządku obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr 74/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w sprawie zaopiniowania „Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Zakrzew na lata 2017-2021 z perspektywą do 2024 roku.” 

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia stawek za jeden 

kilometr przebiegu samochodem osobowym niebędącym własnością Powiatu. 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia zasad wypłacania 

wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych.  
 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie przeniesienia dochodów w następujących rozdziałach 75618 kwoty – 8.000 
złotych oraz w rozdziale 60095 kwoty 200 złotych.  

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 Powiatowego Centrum pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie przeniesień dochodów w następujących rozdziałach: 85508 – rodziny 
zastępcze kwoty 262.090 złotych oraz w rozdziale 85510- działalność placówek 
opiekuńczo - wychowawczych kwoty 299.789 złotych. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 Wydziału Finansowego w sprawie wyboru podmiotu 

uprawnionego do badania rocznego sprawozdania finansowego powiatu radomskiego za 
2016 rok.  

 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

połączenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
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Pionkach i Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital 
w Iłży. 
 

10. Sprawy różne. 
 

- zapoznanie się z postanowieniem nr 236.2017 dotyczącym nałożenia na inwestora 
Zarząd Powiatu Radomskiego, obowiązku usunięcia w terminie 30 dni od daty 
otrzymania niniejszego postanowienia braków i nieprawidłowości występujących w 
złożonym do zatwierdzenia projekcie budowlanym przy wniosku o zezwolenie na 
realizację inwestycji drogowej dla zadania Antoniówka-Groszowice-Piotrowice. 

 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołu Nr 74/2017 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
 
Protokół Nr 74/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu został przyjęty bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 

Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 

zaopiniowania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zakrzew na lata 2017-2021 
z perspektywą do 2024 roku.” 
 
 
Wniosek dotyczy  zaopiniowania  „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Zakrzew na 
lata 2017-2021 z perspektywą do 2024 roku” przez Zarząd Powiatu. Do przedłożonego 
materiału naniesiono pewne uwagi, o których poinformował Naczelnik Wydziału Rolnictwa.  
 
Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
Marian Janeczek powiedział, że 9 stycznia zostały wysłane mailem do Wójta Gminy 
Zakrzew uwagi do programu. Do dnia dzisiejszego nie otrzymali żadnej informacji zwrotnej.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że zgłoszone uwagi są dość zasadnicze 
i powinny zostać uwzględnione w tym programie, zważywszy na to, że Starostwo Powiatowe  
jest instytucją nadzorującą ten program. 
 
Po krótkiej dyskusji Zarząd Powiatu negatywnie zaopiniował powyższy program, oczekując 
uwzględnienia wniesionych uwag. Po zatwierdzeniu uwag Zarząd Powiatu ponownie 
rozpatrzy i zatwierdzi w/w program. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie określenia stawek za jeden kilometr przebiegu samochodem 
osobowym niebędącym własnością Powiatu. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że projekt uchwały dotyczy podróży 
służbowej, którą odbywał by Radny Powiatu pojazdem niebędącym własnością Powiatu i za 
to przysługują mu środki w wysokości określonej w rozporządzeniu dotyczącym stawek za 
przejechanie kilometra prywatnym samochodem. Powiedziała, że Przewodnicząca Rady 
Powiatu ma uprawnienie delegować i podpisać delegacje radnemu poza terenem Powiatu.  
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt Uchwały Rady  Powiatu w 
sprawie określenia stawek za jeden kilometr przebiegu samochodem osobowym 
niebędącym własnością Powiatu i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie ustalenia zasad wypłacania wysokości diet dla radnych oraz 
zwrotu kosztów podróży służbowych.  
  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że w budżecie powiatu na 2017 rok 
został przyjęty wzrost diet dla radnych. Środki na ten cel zostały zabezpieczone. Dalszą 
konsekwencją jest zaopiniowanie przez Zarząd, przygotowanego projektu Uchwały Rady 
Powiatu, której wnioskodawcą jest Przewodnicząca Rady Powiatu, a następnie jest 
przyjmowana przez Radę Powiatu. 
 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ustalenia zasad wypłacania wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych i skierował ją na najbliższą sesję Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 6/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie przeniesienia dochodów w 
następujących rozdziałach 75618 kwoty – 8.000 złotych oraz w rozdziale 60095 kwoty 200 
złotych.  
 
 
Wniosek dotyczy Powiatowego Zarządu Dróg gdzie należy przenieść kwotę 8.000,00 zł, która 
została zaplanowana w budżecie do innego paragrafu, ponieważ nastąpiła zmiana klasyfikacji. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że zmieniło się rozporządzenie w 
sprawie klasyfikacji budżetowej i jest trzy miesiące na dostosowanie obowiązujących uchwał 



4 
 

do nowej klasyfikacji. Poinformowała, że w PZDP został wyodrębniony paragraf, który 
dotyczy opłat za zezwolenie na przejazd pojazdów ponadnormatywnych. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie przeniesienia dochodów w 
następujących rozdziałach 75618 kwoty – 8.000 złotych oraz w rozdziale 60095 kwoty 
200 złotych.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2017 
Powiatowego Centrum pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie przeniesień dochodów w 
następujących rozdziałach: 85508 – rodziny zastępcze kwoty 262.090 złotych oraz w 
rozdziale 85510- działalność placówek opiekuńczo - wychowawczych kwoty 299.789 złotych. 
 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że również ten wniosek dotyczy 
przeniesień. W budżecie zostały zaplanowane dość wysokie dochody, są to wpłaty wnoszone 
przez Gminy, dotyczą dzieci umieszczonych w pieczy zastępczej i placówkach opiekuńczo-
wychowawczych. Do tej pory te dochody były planowane we wpływach z różnych dochodów 
czyli paragraf 097. Po zmianie klasyfikacji budżetowej i po interpretacjach Ministerstwa 
Finansów powinno być to ujmowane w paragrafie 083 czyli wpływy z usług. Ponieważ 
Gmina wnosząc te opłaty do Powiatu, kupuje usługę od Powiatu. 
 
Pytań nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 
Wydziału Finansowego w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania rocznego 
sprawozdania finansowego powiatu radomskiego za 2016 rok.  
 
 
Wniosek dotyczy, jak co roku wyboru firmy do przeprowadzenia rocznego badania 
sprawozdania finansowego powiatu radomskiego. Ofertę złożyło 9 podmiotów uprawnionych  
do badania  sprawozdań finansowych.  Kryterium wyboru była najniższa cena, która została 
zaproponowana przez firmę Biuro Audytorskie Prowizja Sp. z o.o z Krakowa. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że to jest biegły rewident, który 
również w ubiegłym roku badał sprawozdanie finansowe naszego powiatu. Biuro to 
zaproponowało najniższą kwotę  w  wysokości 8.917,50 zł. 
 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt w sprawie wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania rocznego sprawozdania finansowego powiatu radomskiego za 
2016 rok i skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie połączenia Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach i Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital w Iłży. 

 
 
Wniosek dotyczy połączenia SPZZOZ w Pionkach i SPZZOZ- Szpital w Iłży poprzez 
utworzenie nowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej pn.:” Samodzielny 
Publiczny Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatu Radomskiego”. Uzasadniając 
względy ekonomiczne i organizacyjne,  po analizie otrzymanego programu restrukturyzacji 
Zarząd Powiatu uznał za zasadną propozycję połączenia obydwu podmiotów leczniczych w 
jeden z utrzymaniem świadczeń w dwóch lokalizacjach. Pozwoli to na optymalne 
wykorzystanie środków i zasobów w ramach tworzonej przez Ministerstwo Zdrowia sieci 
szpitali. 
 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że zostało wypracowane stanowisko, 
ale żeby rozpocząć całą procedurę, która jest związana z uzyskaniem opinii Rad Społecznych 
szpitali, jak również rad opinii związków zawodowych pracujących w tych szpitalach, należy 
zaproponować projekt uchwały, do której opiniotwórcze ciała będą się odnosić. 
Poinformował, że Rady Społeczne są zaplanowane na najbliższy czwartek. Jeśli chodzi o 
związki zawodowe to na dzień dzisiejszy zostało wysłane zapytanie do dyrektorów szpitali, 
aby wskazali jakie związki u nich funkcjonują , odpowiedź ma być na jutro. Wniosek będzie 
im przekazany z uwagą, że z ustawy która reguluje funkcjonowanie związków zawodowych, 
wynika, że muszą mieć minimum 30 dni na zaopiniowanie takiego projektu uchwały. 
Powiedział, że są jeszcze inne ważne terminy, m. in. termin jaki obliguje, aby zgłosić do NFZ, 
najpóźniej do 20 marca br. informację, o tym, że taka uchwała została podjęta. Zaproponował, 
aby przyjąć ten wniosek z załączonym projektem uchwały Rady Powiatu, który mówi, że 
tworzą nowy podmiot z dwóch funkcjonujących na dzień dzisiejszy Samodzielnych 
Publicznych Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Szpitalu w Iłży i Pionkach. Dodał, że 
bez tych opinii nie można przedstawić tego projektu uchwały na sesji Rady Powiatu. Dopiero 
na następnej sesji Rady Powiatu około 20 marca po uzyskaniu wszystkich opinii. 
 
Radny Marek Jarosz zapytał kiedy może pojawić się lista sieci szpitali?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że lista sieci szpitali ma się ukazać 
27 marca, dlatego do 20 marca jest czas na to, żeby zgłaszać propozycje połączeń lub 
tworzenia nowych sieci. Będzie to ustawa zmieniająca ustawę o świadczeniach opieki 
zdrowotnej ze względów publicznych. 
 
Radny Marek Jarosz powiedział, że rozumie, że w wyniku tych zmian wypadnie sporo 
szpitali. Zapytał, czy będzie jakaś szansa, żeby przyjąć dobrych lekarzy z tych upadających 
szpitali?. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odpowiedział, że mówi się, że około 400 szpitali. 
Jeśli chodzi o lekarzy to już będzie rola nowego dyrektora. 
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Radny Marek Jarosz powiedział, że jest po spotkaniu z ordynatorami, na którym wprost 
padały stwierdzenia, żeby ściągnąć i zatrudnić dobrego lekarza to trzeba mu dać wysokie 
wynagrodzenie na poziomie Miasta Radomia. Rozmowa dotyczyła, dlaczego nie ma młodych 
lekarzy, zastępców, z ich wypowiedzi wynikało, że to jest takie zarządzanie szpitalem. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że nie można się łudzić tym, że ściągną 
młodych lekarzy, bo prawda jest taka, że młody lekarz, który chce robić specjalizację, to chce 
trafić do takiego szpitala, gdzie ma szanse się uczyć i zatrudnić. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk   
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
połączenia Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach i Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Szpital 
w Ił ży i skierował go pod obrady Rady po otrzymaniu opinii. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Sprawy różne. 

- zapoznanie się z postanowieniem nr 236.2017 dotyczącym nałożenia na inwestora 
Zarząd Powiatu Radomskiego, obowiązku usunięcia w terminie 30 dni od daty 
otrzymania niniejszego postanowienia braków i nieprawidłowości występujących w 
złożonym do zatwierdzenia projekcie budowlanym przy wniosku o zezwolenie na 
realizację inwestycji drogowej dla zadania Antoniówka-Groszowice-Piotrowice. 

 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zapoznał członków Zarządu Powiatu z 
postanowieniem nr 236 dotyczącym nałożenia na inwestora czyli Zarząd Powiatu 
Radomskiego obowiązek usunięcia w terminie 30 dni od daty otrzymania niniejszego 
postanowienia braków i nieprawidłowości występujących w złożonym do zatwierdzenia 
projekcie budowlanym przy wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej dla 
zadania Antonówka-Groszowice-Piotrowice. Dodał, że nałożone uwagi typu: dołączenie map 
itp., zostały wniesione przez Wojewodę i należy je uzupełnić. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 75 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1440. 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
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Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 


